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Rada Miejska w Strykowie 
 

Protokół nr XXIX/2020 

z XXIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 22 grudnia 2020 r. 

 

Obrady rozpoczęto 22 grudnia 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12.58 tego samego 

dnia. 

Sesja odbyła się w zdalnym trybie obrad. 

Transmisja z obrad dostępna http://bip.strykow.pl/?a=12020 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków Rady Miejskiej w Strykowie. 

Obecni: 

1.Dariusz Dziewulski 

2. Marek Gierat 

3. Andrzej Janeczko 

4. Paweł Kasica 

5. Grzegorz Kozłowski 

6. Wincenty Majchrzak 

7. Jakub Mielczarek 

8. Łukasz Orłowski 

9. Damian Perek 

10. Tadeusz Rosiński 

11. Karol Sitek 

12. Mateusz Słojewski 

13. Anna Ślęzak 

14. Jarosław Włodarczyk 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa, 

1. Otwarcie obrad XXIX sesji i stwierdzenie kworum. 

Otwarcia obrad i stwierdzenia kworum dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zdjęcia z porządku obrad XXIX sesji  pkt 8 tj.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Stryków 

(XXIX_293_2020). 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz 

Słojewski, Anna Ślęzak 

BRAK GŁOSU (1) 

Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Dziewulski 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
w pkt 8 porządku obrad wprowadzić:  

Podjęcie Uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/274/2020 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 12 listopada 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Stryków (XXIX_293_2020). 

Radny Jarosław Włodarczyk zwrócił się z prośbą do Burmistrza Strykowa o omówienie 

projektu uchwały. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa przedstawiając projekt uchwały mówił, że 

Nadzór Wojewody Łódzkiego  zakwestionował część zapisów w Uchwale Nr  

XXVII/274/2020 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 12 listopada 2020 r. w sprawie 

przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Stryków. 

Uzasadnienie do projektu uchwały szczegółowo wyjaśnia, które zapisy będziemy zmieniać 

oraz dlaczego. 

Podjęcie w dniu dzisiejszym przez radę uchwały zmieniającej będzie powodowało, że 

uchwała a zatem Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Stryków 

wejdzie w życie. Do projektu uchwały Sanepid wydał pozytywną opinię. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Karol Sitek, Jarosław Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Mateusz Słojewski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Dziewulski 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz 

Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Dziewulski 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie na 2021 rok (XXIX_288_2020). 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie na 2021 rok (XXIX_288_2020). 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, 
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Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna 

Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Janeczko, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Dziewulski 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty od nieruchomości 

zamieszkałych oraz określenia stawki opłaty podwyższonej i zwolnienia w części z opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 

odpady komunalne w kompostowniku przydomowym (XXIX_289_2020). 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty od nieruchomości zamieszkałych oraz 

określenia stawki opłaty podwyższonej i zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym (XXIX_289_2020).  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, 

Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak 

PRZECIW (4) 

Andrzej Janeczko, Łukasz Orłowski, Karol Sitek, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Dziewulski 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 

2021(XXIX_290_2020). 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2021(XXIX_290_2020).  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz 

Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Dziewulski 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Stryków na rok 2021(XXIX_291_2020). 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Stryków na rok 2021(XXIX_291_2020).  

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz 

Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Dziewulski 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Stryków (XXIX_292_2020). 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy Stryków 

(XXIX_292_2020). 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna 

Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tadeusz Rosiński 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Dziewulski 

8. Podjęcie Uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/274/2020 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 12 listopada 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Stryków (XXIX_293_2020). 

Radny Karol Sitek zgłosił następujące uwagi do projektu uchwały: 

do § 4- dodać zapis ,, przy swoich posesjach ˮ 

do § 8 – kto będzie świadczył usługi opróżniania koszów ? 

do § 23 ppkt 2- dlaczego ma być wykreślony ten zapis ? 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa mówił, że w Regulaminie uchwalonym przez 

radę w dniu 12 listopada 2020 r. te zapisy były. Zmiany dziś przedstawione spowodowane są 

uwagami nadzoru do tych zapisów którymi  zdaniem nadzoru przekraczamy delegacje 

ustawowe.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie Uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/274/2020 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 12 listopada 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Stryków.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz 

Słojewski, Anna Ślęzak 

PRZECIW (1) 

Jarosław Włodarczyk 
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NIEOBECNI (1) 

Dariusz Dziewulski 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/190/2019 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 

2020 rok (XXIX_294_2020). 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa omówił projekt uchwały. 

Wykreśleniu ulega zapis mówiący o upoważnieniu Burmistrza do zaciągania pożyczek. 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi wymaga odrębnej uchwały do 

tych czynności. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/190/2019 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2020 

rok (XXIX_294_2020). 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna 

Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Tadeusz Rosiński 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Dziewulski 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Stryków w 2021 roku 

pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Łodzi (XXIX_295_2020). 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Stryków w 2021 roku pożyczki 

długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Łodzi (XXIX_295_2020). 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, 

Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Janeczko, Jarosław Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Ślęzak 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Dziewulski 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stryków na lata 2021-2030 – po autopoprawkach (XXIX_296_2020). 

Radny Jakub Mielczarek poprosił o przedstawienie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2021-2030. 
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Wprowadzone zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stryków na lata 2021-

2030 szczegółowo omówiła Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków 

na lata 2021-2030 – po autopoprawkach (XXIX_296_2020). 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski, 

Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak 

PRZECIW (2) 

Andrzej Janeczko, Karol Sitek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Jakub Mielczarek 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Dziewulski 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2021 rok 

(XXIX_297_2020): 

a) przedstawienie projektu budżetu Gminy Stryków na 2021 rok po autopoprawkach, 

wraz z uzasadnieniem Burmistrza Strykowa, 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa przedstawił informację o wprowadzonych 

autopoprawkach do projektu budżetu po dniu 15 listopada 2020 r. t. j. po czasie kiedy radzie 

został przedstawiony projekt budżetu na 2021 rok. Dochody budżetu na przyszły rok 

kształtują się na kwotę 110. 051. 489 zł, kwota bieżąca to 105. 668. 293 zł, dochody 

majątkowe będą w wysokości 4. 383. 196 zł. Natomiast wydatki ogółem kształtują się na 

kwotę 119. 301. 449, 88 zł, z czego wydatki bieżące to są 95. 686. 324, 32 zł, natomiast 

wydatki majątkowe w wysokości 23. 615. 125, 56 zł.  

Nad projektem budżetu odbyły się dyskusje na posiedzeniach merytorycznych Komisji rady. 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do projektu budżetu 

Gminy Stryków na 2021 rok, 
Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków przedstawiła Uchwałę Nr I/132/2020 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 27 listopada 2020 roku w 

sprawie opinii dotyczącej projektu uchwały budżetowej Gminy Stryków na 2021 r. 

c) przedstawienie opinii Komisji budżetu RM w Strykowie do projektu budżetu Gminy 

Stryków na 2021 rok, 

Przewodniczący Komisji budżetu Rady Miejskiej w Strykowie przedstawił pozytywną opinię 

do projektu budżetu Gminy Stryków na 2021 rok, która Komisja przyjęła w głosowaniu na 

posiedzeniu.  

d) jawna debata budżetowa 

Radny Andrzej Janeczko pytał dlaczego zostaje wstrzymana budowa kanalizacji w jego 

okręgu wyborczym? 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa mówił, że w projekcie budżetu ujął takie zadanie 

natomiast po debacie nad projektem budżetu, zadanie to zostało zdjęte przez radnych 

wypracowanym wnioskiem na posiedzeniu Komisji budżetu.  

Radzie zostanie przedstawiony projekt uchwały o utworzeniu aglomeracji Stryków, który 

będzie obejmował wiele terenów m.in. również te z okręgu wyborczego Pana radnego 



7 

 

Janeczko. Bez utworzenia aglomeracji Stryków nie będzie możliwości występowania o środki 

zewnętrzne na budowę kanalizacji. 

Radny Jarosław Włodarczyk mówił, że wyraża żal, że w jego okręgu wyborczym nic nie 

zostało zaplanowane w zadaniach inwestycyjnych na przyszły rok. 

Radny podziękował za wykonane inwestycje w 2020 roku w jego okręgu wyborczym tj. 

miedzy innymi budowę wodociągu, budowę świetlicy i budowę drogi. 

Radny mówił o kolejnych potrzebach inwestycyjnych w reprezentowanym okręgu takich jak 

budowa chodnika w Woli Błędowej, przebudowa chodnika w Kalinowie, budowa oświetlenia 

ulicznego.  

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odnosząc się do wypowiedzi radnego 

Włodarczyka prosił aby radni patrzyli ogólnie na potrzeby gminy a nie tylko na 

reprezentowane okręgi wyborcze. W latach 2019-2020 w okręgu wyborczym radnego 

Włodarczyka zostało zainwestowane ponad 2 miliony złoty z budżetu gminy, inne sołectwa 

też powinny mieć taką możliwości.  

Burmistrz Strykowa szczegółowo omówił potrzeby inwestycyjne na kolejne lata. 

Radny Tadeusz Rosiński mówił, że rozumie wszystkie potrzeby radnych ale najważniejszą 

inwestycją, którą wszyscy poprali jest budowa centrum kulturalno- sportowo- oświatowego 

na zapleczu os. Kopernika. 

Mamy duży budżet, ale mamy olbrzymie potrzeby. Co do magazynów- nie mamy innego 

źródła dochodu jak magazyny. Magazyny są tym, co daje pieniądze dla gminy. Czy za 20 lat 

te magazyny będą dawać dochody ? Nie wiadomo co będzie więc należy to wykorzystać 

teraz. Radny odniósł się do zdjęcia z projektu budżetu budowy kanalizacji w Dobieszkowie i 

mówił, że najpierw należy przystąpić do budowy oczyszczalni ścieków aby budować sieć 

kanalizacyjną. 

W związku z tym, że budowa centrum szkolno-sportowego przeciąga się, radny pytał czy nie 

byłoby dobrym rozwiązaniem aby oddzielić budowę domu kultury od tej inwestycji, czyli 

wybudować tam za os. Kopernika obiekty sportowe i obiekty szkolne. Natomiast sam dom 

kultury, żeby przyśpieszyć jego budowę  bo jest najbardziej potrzebny, żeby zrobić w innym 

miejscu. Radny pytał Burmistrza, czy do końca tej kadencji zbudujemy centrum czy nie? Czy 

nie lepiej zrobić oddzielnie dom kultury? 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa mówił, że to jest budżet nie taki jak by wszyscy 

chcieli, ale on jest wyliczony na miarę naszych możliwości. Rozmawiamy i praktycznie 

koncentrujemy się na wydatkach majątkowych bo tak jest najłatwiej i najbardziej nas za to 

ludzie oceniają. W ogóle nie poświęcamy czasu na dochody. Jako Burmistrz, patrzy także na 

sferę wpływów, która w przyszłym roku jest także bardzo niebezpieczną sferą, bo nie wiemy 

jak się zachowa gospodarka. My oczywiście jako gmina, może dlatego że prowadzimy 

oszczędną gospodarkę przejdziemy kolejny rok na pewno suchą stopą. Nie będzie jakiś 

niebezpieczeństw. Nie rozmawiamy o likwidacji szkół czy ograniczeniach jakichś wydatków 

na oświatę. My się spieramy o jakieś zadanie inwestycyjne w kwocie może 300 tys. złoty. 

Burmistrz przypomniał, że na Gminie jeszcze ciążą wyroki sądowe. Dostaliśmy w spadku i 

dosłownie długi po osobach, które zmarły na terenie naszej gminy. Burmistrz jako organ 

wykonawczy musi mieć na uwadze, że kiedyś może przyjdzie nam za to też niestety zapłacić. 

Oczywiście jest wiele problemów, które trzeba przemyśleć. 

Odnośnie domu kultury Burmistrz mówił, że  jego koncepcją, o której od samego początku 

mówił i przedstawiał nawet w swoich materiałach wyborczych, budowa centrum kulturalno-

szkolno- edukacyjno- sportowego jest najlepszym rozwiązaniem technicznym jak również 

później w utrzymaniu. Bo jedno to wybudować, a drugie to utrzymywać obiekt.  

Burmistrz prosił, że jeżeli radni mają koncepcję, gdzie dom kultury budować  to niech 

wskażą. Czy tak jak Burmistrz Jankowski zaprojektował? Mamy plan techniczny,od razu 
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możemy robić, koszt ok. 45 milionów złotych. Zdaniem Burmistrza Witolda Kosmowskiego 

nie stać gminy na to. 

Jednym z takich terenów, na który się wszyscy zgodzili jest teren osiedla Kopernika, bo 

dzisiaj patrzymy na os. Kopernika jako na  kilkadziesiąt domów, natomiast to osiedle będzie 

się rozwijało. Zdaniem Burmistrza rozdzielenie i wyodrębnienie domu kultury poza tym, że 

zrobi zamieszanie, nie przyśpieszy budowy, bo trzeba będzie od początku przeprowadzić cały 

proces projektowania. Miejsce, które mogło być pod ewentualna budowę domu kultury 

zostało przekazane w 2014 r. na rzecz TBS. Miejsce naprzeciwko szkoły w studium 

i w planie przeznaczone jest na parking. Jeżeli będziemy znowu zmieniać plan, to będzie 

znacznie dłużej, niż to co mamy zamiar robić na os. Kopernika. Na jednej z pierwszych sesji 

po dyskusji czyli na początku 2019 r. Burmistrz informował jak będzie przebiegał 

harmonogram prac i powiedział, że nie będzie to kadencja przecinania wstęg, bo fizycznie 

wszystkie procedury projektowe będą zakończone na  koniec 2022 r. W 2023 r. możemy 

rozpocząć prace budowlane i nie dlatego, że to jest rok wyborczy tylko proces projektowania i 

przechodzenia przez przetargi taki będzie.  

W 2020 r. - wykup ziemi (praktycznie poza jedną działką, mamy wykupione tereny.  

Uchwalony został plan zagospodarowania, żeby rozpocząć pracę projektowe, żeby można 

było wystąpić o pozwolenie na budowę. Ten proces będzie trwał około roku, ponieważ trzeba 

uzyskać decyzję środowiskową, uzgodnienia, pozwolenia, zaplanować przyłącza gazu  

i kanalizacji.  

e) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 

2021 rok. 

Głosowano w sprawie: 
głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2021 

rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, 

Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Janeczko, Karol Sitek, Jarosław Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Wincenty Majchrzak 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Dziewulski 

13. Zatwierdzenie protokółu z XXVI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 września 2020 r. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokółu z XXVI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

28 września 2020 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski, Damian Perek, 

Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Włodarczyk 
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BRAK GŁOSU (1) 

Jakub Mielczarek 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Wincenty Majchrzak 

14. Zatwierdzenie protokółu z XXVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 12 listopada 2020 r. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokółu z XXVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

12 listopada 2020 r..  

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, 

Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Wincenty Majchrzak 

15. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa składając sprawozdanie mówił m. in. o: 

- spotkaniach z inwestorami zainteresowanymi terenami w naszej gminie, 

- udziale w pogrzebach samorządowców z naszej gminy, 

- trwających w terenie kontrolach deklaracji podatkowych, które do tej pory wykazały wzrost 

o 95 tys. m² powierzchni niezgłoszonych do opodatkowania ( budynków mieszkalnych), 

- trwających kontrolach złożonych deklaracji odbioru odpadów komunalnych. 
 

16. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica złożył sprawozdanie z 

działalności między sesjami rady. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miejskiej w Strykowie złożyli Przewodniczący 

Komisji rady: 

Radna Anna Ślęzak, 

Radny Grzegorz Kozłowski, 

Radny Jakub Mielczarek. 
 

17. Sprawy różne. 
Radny Jarosław Włodarczyk pytał: 

czy gmina jest przygotowana na ewentualną zimę i opady śniegu? 

dlaczego zdjęte są flagi przy pomniku niepodległości? 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że zgodnie z ustawą o godłach i 

fladze narodowej trzeba w odpowiedni sposób czcić symbole. Co roku na okres zimy flagi 

były zdejmowane aby nie brudziły się. Począwszy od świąt majowych flagi są już 

wywieszane. 

O przygotowaniu do zimowego utrzymania dróg odpowiedzi udzielił Pan Rafał Olczyk 

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie oraz o 

wykorzystaniu sprzętu do zimowego utrzymania dróg na początku grudnia b.r. 

Pan Rafał Olczyk udzielił wyjaśnień dlaczego podniesiona została  cena za zrzut 

ścieków na oczyszczalni ścieków w Strykowie i mówił, że ostatnia podwyżka cen była w roku 
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2014 i kształtowała się na poziomie 6,70 zł za 1 m³ w pierwszej klasie i została podniesiona 

do kwoty 8,30 zł za 1 m³ po dokonaniu analizy rynku w okolicznych regionach. 

Na wzrost ceny miała wpływ inflacja oraz ustawa o gospodarce odpadami, ponieważ 

wykluczyła z procesu robienia osadu stosowanie popiołów dymnicowych. Wzrost zen 

dotyczy zwłaszcza firm zlewających ścieki do oczyszczalni- nie są to firmy z naszej gminy -

natomiast nie uległy zmianie ceny usług wywozu ścieków prowadzonych przez Zakład. 

Radny Andrzej Janeczko pytał czy podniesione przez ZGKi M w Strykowie ceny, to są 

wartości netto czy z VAT oraz ile kosztuje wywiezienie 10 m³ ścieków przez Zakład? 

Radny pytał kiedy zostanie zmieniona strona internetowa naszej Gminy, która zdaniem 

radnego jest nieczytelna ( np. ciężko dostać się na stronę rady, na transmisje z obrad). 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że strona internetowa nie będzie 

zmieniona. 

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie mówił, że 

podniesienie ceny nie zmierzało do ,,wykoszenia ˮ konkurencji ale ze zmiany materiałów 

wykorzystywanych do produkcji osadów. Zakup kolejnego sprzętu poprawia nie tylko 

funkcjonowanie zakładu ale powoduje większą elastyczność w świadczeniu usług dla 

mieszkańców. 

Radny Karol Sitek pytał: 

co ze spustem wody z zalewu w Strykowie co miało być zrobione w tym roku ? 

co z zakupem sprzętu – laptopów – dla radnych, ponieważ radni mają coraz częściej trudności 

techniczne w zdalnych obradach? 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że to Komisja wnioskiem zdjęła 

środki w budżecie przeznaczone na zakup laptopów, które wcześniej sama zabezpieczyła z 

innego zadania. 

O spuszczeniu wody w zalewie najwcześniej będzie to 2021 rok jesienią, ponieważ musimy 

posiadać wszystkie dokumenty takie jak pozwolenia na budowę, pozwolenia wodno-prawne. 

Instytucje, które wydają takie dokumenty mają opóźnienia spowodowane m.in. 

koronawirusem. 

Radny Jarosław Włodarczyk wyraził zadowolenie z zakupu samochodu z wysięgnikiem do 

przycinania drzew i prosił o rozpoczęcie działań w terenie przy drogach gminnych w Woli 

Błędowej i Kalinowie – w jego okręgu wyborczym. 

Radny prosił o wyrównanie drogi w Woli Błędowej w kierunku pałacu. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa mówił, że po przeszkoleniu odpowiedniej ekipy 

rozpocznie się przycinanie drzew. 

Radny Karol Sitek pytał: 

na jakim etapie jest budowa oświetlenia na boisku Zjednoczonych w Strykowie i budowa 

obiektu na terenie boiska. 

Radny złożył propozycję oznakowania dróg na skrzyżowaniu Tymianka- Lipa kierunku Woli 

Błędowej. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że oznakowanie dróg zgodne jest 

ustaloną organizacją ruchu. Rozważymy zgłoszony problem w konsultacji z mieszkańcami 

oraz sołtysem. 

Na budowę oświetlenia był ogłoszony przetarg, który został unieważniony, ponieważ 

wykonawca ( był jedynym oferentem) w ofercie miał wykazać, że wykonywał inwestycje- 

montował słupy powyżej 15 m, a w ofercie tego nie wykazał. Przetarg będzie ogłoszony 

jeszcze raz.  

Na realizację budynku były ogłoszone dwa postępowania, jedno unieważnione w związku z 

za dużą kwotą przedstawiona w ofercie przez oferenta, drugie postępowanie - wykonawca nie 

przedłożył związania z ofertą. Będzie ogłoszony trzeci przetarg. 
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Radny Damian Perek mówił, że wcześniej na sesji zgłaszał wniosek do Starostwa 

Powiatowego o zabezpieczenie skrzyżowania w Swędowie ul. Głównej i Nad Torem, czy 

będą zamontowane barierki, czy Starostwo udzieliło jakiejś odpowiedzi ? 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa mówił, że w budżecie Starostwa nie znalazło się 

takie zadanie ale będziemy wspólnie z radnymi powiatu zabiegać o poprawę bezpieczeństwa 

na tym skrzyżowaniu.   

Radny Jarosław Włodarczyk mówił, że kruszywo na odcinku drogi w Woli Błędowej należy 

tak położyć aby nie wchodziło na asfalt. 

Radny mówił o rowach w Wyskokach od ul. Polnej w Bratoszewicach, rowach przy całej 

ulicy Polnej, które należy wyczyścić, ponieważ są wysokie pobocza i woda nie spływa do 

rowu. 

 

18. Zamknięcie obrad XXIX sesji. 

O godzinie 12.58 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica, po 

wyczerpaniu przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia dwudziestej dziewiątej sesji 

Rady Miejskiej w Strykowie. 
Transmisja obrad dostępna: 
http://bip.strykow.pl/?a=12020 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica 

 

 

Przygotowała: Zdzisława Kubiak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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